
Zápis z jednání zastupitelstva obce  

Vrané nad Vltavou č. 6/2023 

ze dne 18. října 2023 
 
 

 

Přítomni: David Balling, Pavel Filip, Václav Havlíček, Petr Janeček, Jana 

Kadlecová, Jan Kořínek, Jiří Krafta, Jan Kukla, Erik Löffler, Ivana Rážová, 

Dagmar Selicharová, Dana Ullwerová, Jiřina Vašinová   

Omluveni: David Blažek, Jana Neumanová 
 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání zastupitelstva obce Vrané nad Vltavou bylo svoláno dne 11. 10. 2023. 

 

Zasedání zastupitelstva obce Vrané nad Vltavou (dále též „zastupitelstvo“) bylo 

zahájeno v 18:05 hodin starostkou p. Danou Ullwerovou (dále jako 

„předsedající“). Předsedající schůze přivítala přítomné zastupitele.  

Z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva obce konstatovala, že je 

přítomno 13 členů zastupitelstva, počet hostů 1 (příloha č. 1). Zastupitelstvo je dle 

§ 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhla určit zapisovatelem p. Jiřinu Vašinovou, ověřovateli zápisu 

jsou navrženi p. David Balling a p. Petr Janeček. K návrhu nebyly vzneseny žádné 

protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelem p. Jiřinu Vašinovou, ověřovateli zápisu 

p. Davida Ballinga a p. Petra Janečka. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro   13 Balling, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová, Kořínek,  

Krafta, Kukla, Löffler, Rážová, Selicharová, Ullwerová, 

Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 1 bylo schváleno.  

 

 



Schválení programu 

 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s informací 

zveřejněnou na úřední desce a přímou prezentací na daném zasedání zastupitelstva 

obce. 

 

Návrh programu byl přednesen v následující podobě: 

 

1. Schválení odkoupení budovy č.p. 205 v ulici U Pošty vč. pozemků a 

provozování Pošty Partner 

2. Schválení podání žádosti o dotaci na stavbu sportovní haly 

3. Diskuze 

 

Podněty ani připomínky k programu zastupitelstva vzneseny nebyly. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání v přednesené podobě. 

 

Výsledek hlasování  

Pro   13 Balling, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová, Kořínek,  

Krafta, Kukla, Löffler, Rážová, Selicharová, Ullwerová, 

Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

 

1. Schválení odkoupení budovy České pošty, č.p. 205, parc. č. 422/14  

a parc. st. č. 210 v ulici U Pošty a schválení provozování Pošty Partner 

 

Nabídka odkupu budovy České pošty a provozování Pošty Partner byla 

představena zastupitelům na minulém jednání zastupitelstva. Předsedající 

informovala, že bylo následně osloveno několik obcí, ve kterých je již 

provozována Pošta Partner, pro získání referencí o fungování Pošty Partner 

v okolních menších obcích. Ve všech oslovených obcích byly získány pozitivní 

informace o provozování Pošty Partner.  

P. Kukla vznesl dotaz, zda se plánuje rozšíření služeb či nějaká participace 

s okolními obcemi. Předsedající informovala, že se plánuje provoz 40 h týdně, 

rozšíření o Czech POINT. P. Krafta informoval o potřebných úpravách – výměna 



3 oken za hliníkové v přízemí, drobné stavební úpravy a výmalba. Byt nahoře lze 

také upravit. Celková investice by byla 2–3 mil. Kč. Dále předsedající 

informovala, že z okolních obcí Zvole má svoji poštu, která obsluhuje i obec 

Březová-Oleško. Obsluha Pošty Partner by byla zaměstnancem obce. 

Předpokládaný časový horizont 2-3 měsíce pro zahájení činnosti Pošty Partner.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku České pošty, s.p. na odkoupení budovy 

s č. p. 205 v ulici U Pošty včetně pozemků parc. č. 422/14 a pozemku parc. st. č. 210, 

dle znaleckého posudku číslo 520-12/2021 za cenu 5 000 000,- Kč. 

 

Výsledek hlasování  

Pro   12 Balling, Havlíček, Janeček, Kadlecová, Kořínek,  

Krafta, Kukla, Löffler, Rážová, Selicharová, Ullwerová, 

Vašinová 

Proti  1 Filip 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku České pošty, s.p. na provozování Pošty 

Partner. 

 

Výsledek hlasování  

Pro   12 Balling, Havlíček, Janeček, Kadlecová, Kořínek,  

Krafta, Kukla, Löffler, Rážová, Selicharová, Ullwerová, 

Vašinová 

Proti  0  

Zdržel se 1 Filip 

 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

  

 

2. Schválení podání žádosti o dotaci na sportovní halu 

   

Předsedající informovala, že Národní sportovní agentura 15. 9. vyhlásila výzvu 

13/2023 na podání žádosti na stavby sportovní infrastruktury, termín podání končí 

31. 10. 2023. V rámci této vyhlášené výzvy lze podat žádost i na stavbu sportovní 

haly. Podařilo se sehnat vyjádření podpory ze stran sportovních klubů a 



mikroregionu. Dále předsedající požádala o podporu Středočeský kraj. Dle 

informací od paní hejtmanky je v současné výzvě asi 600 mil. Kč, další výzva bude 

příští rok. Předsedající navrhuje žádost podat, i když všechna kritéria na stavbu 

sportovní haly nesplňujeme, jako např. počet sedících diváků požadován 300, my 

máme 100–120, klubovna o kapacitě 50 lidí. Obec má stavební povolení, bude mít 

všechna požadovaná stanoviska, nemá vysoutěženého zhotovitele z důvodu 

krátkého časového termínu od vyhlášení výzvy.  

Předsedající navrhuje žádost přesto podat, jde již o třetí podání, první i druhé 

podání žádosti bylo neúspěšné. Škola, která má kapacitu 540 dětí, nemá tělocvičnu, 

budou ji moci navštěvovat tak školní děti a školka.  

Současně se schválením podání žádosti je potřeba také schválit použití finančních 

prostředků z rozpočtu obce na dofinancování podílu žadatele. 

P. Janeček se dotázal na cenu stavby. P. Krafta odpovídá, že odhad byl 125–130 

mil. Kč vč. DPH, před 2 lety. Nyní se aktualizuje výkaz výměr. Ceny by měly jít 

dolů. Výše dotace je max. 90 mil. Kč, poměr financování 70% dotace, 30% 

spoluúčast žadatele.  

P. Janeček se dotázal na firmu RPA Dotace s.r.o., která má zpracovat a podat 

žádost o dotaci. Předsedající odpovídá, že firma podávala již žádost na dotaci na 

silnici Skochovice – 1. etapa.  2 předchozí žádosti na sportovní halu podávala obec 

sama.  

P. Janeček se dotázal na dobu trvání stavby. Předsedající informuje, že stavba musí 

být dokončena do konce roku 2025.  
   

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje, aby agentura RPA Dotace s.r.o. zpracovala a podala 

žádost o dotaci na stavbu sportovní haly ve Vraném nad Vltavou ve výzvě NSA 

č. 13/2023.     

 

Výsledek hlasování  

Pro   12 Balling, Filip, Havlíček, Kadlecová, Kořínek, 

Krafta, Kukla, Löffler, Rážová, Selicharová, Ullwerová, 

Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 1 Janeček  

 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje použití finančních prostředků z rozpočtu obce na 

dofinancování podílu žadatele.      

 

 

 



Výsledek hlasování  

Pro   12 Balling, Filip, Havlíček, Kadlecová, Kořínek, 

Krafta, Kukla, Löffler, Rážová, Selicharová, Ullwerová, 

Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 1 Janeček 

 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

3. Diskuze 

 

P. předsedající informovala o možných dalších termínech zastupitelstva  

– 15. 11. dle potřeby a 20. 12. 2023.   

 

Videozáznam z konání zastupitelstva je k dispozici na stránkách Obce Vrané nad 

Vltavou – www.vranenadvltavou.cz.  

 

Zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno v 18:25 hodin. 

 

 

Zapsala: Jiřina Vašinová 

http://www.vranenadvltavou.cz/

